
Fra: Roar Trovåg <roar.trovag@yahoo.no> 
Sendt: 31. mars 2017 13:11 
Til: Postmottak 
Emne: Fwd: Regulering av leppefisk 2017. 
 

 

 

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

Fra: Roar <roar.trovag@yahoo.no> 

Dato: 30. mars 2017 kl. 16.38.24 CEST 

Til: "anne-marie.abotnes@fiskeridir.no" <anne-marie.abotnes@fiskeridir.no> 

Emne: Regulering av leppefisk 2017. 

 

 

Vil med dette få komme med synspunkter i forbindelse med fisket etter leppefisk. 

   Har dei siste to åra, dreve etter leppefisk med to 

båtar, og sysselsatt seks mann. 

På den største båten, er vi alltid fire stk. Dette for å 

ivareta kvalitet, og for å kunne hale mest mulig 

teiner, då eg finn dette mest hensiktsmessig, i 

forhold til miljø og at det er meir tidsbesparende. 

Har fått gode tilbakemeldingar frå kjøpara, på fisken 

som vi har levert. 

 Inntekta på leppefiske, står for Ca 75% av 

inntjeninga i rederiet, så det ville i såfall verte 

katastrofalt, dersom  ein ikkje fekk delta i det heile, 

sånn som enkelte høgtlydande personar vil ha det til, 

ettersom vi ikkje har dreve dette fisket meir enn dei 

to siste åra. Kan ellers legge til at underteikna, var 

med på dette fisket på 90-talet, då dette fisket var i 

sin spede begynnelse, og leverte til oppdrett lokalt, 

samt at Mannskapet på MS Sulebom SF13SU, ikkje 

er ansatt på andre fartøy, og herved ikkje har anna 

inntekt. 

 Vil og få føye til, at det fortsatt er ein del lågmelte 

fiskara rundt om, som ikkje kjem fram med innspel, 

og derfor er tildels einige med tidlegare 

reguleringer. 

 

Mvh 

Roar Trovåg 

roar.trovag@yahoo.no 
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